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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány laptopot terveznek a diákok és a tanárok 
számára kiosztani a most induló tanévben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a  Kréta  felületen  keresztül  levelet  írt  a  szülőknek,  amiben  büszkén  állítja,  hogy  2022-ben
120.000 laptopot adott a kormányzat a diákoknak. Ezt a programot 2016-ban fogadta el a kormány.
Az Ön államtitkára,  Maruzsa Zoltán összesen 615.000 laptopot  említett  célszámként,  ezeket  az
eszközöket felmenő rendszerben 2025-ig juttatná el a diákokhoz és tanáraikhoz a kormány. Az Ön
másik államtitkára Rétvári Bence idén februárban 579.000 db laptopról tájékoztatott. Sajnos Rétvári
államtitkár úr nem válaszolt a kérdésemre, így még mindig várom a válaszát arra a kérdésre, hogy
hány diák kapott laptopot a 2022/2023-as tanévben.

• Hány laptopot terveznek a diákok és a tanárok számára kiosztani a most induló tanévben?
• Mikor számíthatnak a diákok és a tanárok az Önök által megígért laptopokra?
• Hány diákoknak szánt laptopot szerzett eddig be a kormány 2016 óta?
• Hány laptopot juttattak el a diákokhoz?
• Mikor juttatták el ezeket a laptopokat a diákokhoz?
• Ön szerint Maruzsa Zoltánnak vagy Rétvári Bencének van igaza a számok tekintetében?


